3-27-2016                            Assurance of Eternal Life       	    Pastor Raymond
John 11:25-26, I Corinthian 15:3-10

[bookmark: _GoBack]John 11  25 Jesus said to her, “I am the resurrection and the life. The one who believes in me will live, even though they die; 26 and whoever lives by believing in me will never die. Do you believe this?”
I Corinthian 15  3 For what I received I passed on to you as of first importance: that Christ died for our sins according to the Scriptures, 4 that he was buried, that he was raised on the third day according to the Scriptures, 5 and that he appeared to Cephas, and then to the Twelve. 6 After that, he appeared to more than five hundred of the brothers and sisters at the same time, most of whom are still living, though some have fallen asleep. 7 Then he appeared to James, then to all the apostles, 8 and last of all he appeared to me also, as to one abnormally born. 9 For I am the least of the apostles and do not even deserve to be called an apostle, because I persecuted the church of God. 10 But by the grace of God I am what I am, and his grace to me was not without effect. No, I worked harder than all of them—yet not I, but the grace of God that was with me. 
1.  I am the resurrection and the life.


2.  Assurance of Eternal Life
1) It is an honest to goodness fact


2) Nature of resurrection




3-27-2016                                 永生的確據                                  周修强牧師
約翰福音 11:25-26，歌林多前書 15:3-10
約翰福音 11  25 耶穌對他說： 復活在我，生命也在我。信我的人雖然死 了，也必復活，26 凡活著信我的人必永遠不死。你信這話麼？
歌林多前書 15  3 我當日所領受又傳給你們的：第一，就是基督照聖經 所說，為我們的罪死了，4 而且埋葬了；又照聖經所說，第三天復活了，5 並且顯給磯法看，然後顯給十二使徒看；6 後來一時顯給五百多弟兄 看，其中一大半到如今還在，卻也有已經睡了的。7 以後顯給雅各看， 再顯給眾使徒看，8 末了也顯給我看；我如同未到產期而生的人一般。9 我原是使徒中最 的，不配稱為使徒，因為我從前逼迫神的教會。10 然 而，我今日成了何等人，是蒙神的恩才成的，並且他所賜我的恩不是徒 然的。我比眾使徒格外勞苦；這原不是我，乃是神的恩與我同在。
1. 復活在我，生命也在我


2. 永生的確據
1) 千真萬確的事實


2) 復活的本性






